

PL Deklaracja zgodności UE
EN EU Declaration of Conformity
DE EU-Konformitätserklärung

**ART/
OF/
POLO**

PL Niniejsza deklaracja zgodności jest wystawiona na wyłączną odpowiedzialność producenta:
EN This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer:
DE Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers erteilt:

Art of Polo. Firma Handlowo-Produkcyjna POLO Dorota Kękuś
ul. Krzywda 1, 30-710 Kraków, Poland

PL Środki ochrony indywidualnej: **ok19193** Okulary przeciwsłoneczne do zastosowania ogólnego, w szarym lub czarnym kolorze są zgodne z odpowiednimi unijnymi przepisami Rozporządzenia (UE) 2016/425 w sprawie ŚOI, harmonizującymi następujące normy:
EN The Personal Protective Equipment: **ok19193** Sunglasses for general use; in grey or black colour are in conformity with the relevant Union harmonisation legislation: PPE Regulation (EU) 2016/425, standards as follows:
DE Die persönliche Schutzausrüstung: **ok19193** Sonnenbrillen für den allgemeinen Gebrauch; in grauer oder schwarzer Farbe stehen im Einklang mit den einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union: PSA-Verordnung (EU) 2016/425, Normen wie folgt:

EN ISO 12312-1:2013+A1:2015



PL Poniższa jednostka notyfikowana wystawiła certyfikat typu UE nr **I/ISETC.000420190814**.
EN The below notified body issued the EU certificate No. **I/ISETC.000420190814**.
DE Die unten benannte notifizierte Stelle hat die Zertifikat Nr. **I/ISETC.000420190814** ausgestellt.

ISET S.r.l., Sede Legale e Uffici Cap.
Via Donatori di Sangue, 9 - 46024 Moglia (MN), Italy
Notified Body No.: 0865

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Kękuś Dorota'.

Kraków, 19.08.2019

Dorota Kękuś
CEO